

Receivables Management Association of Canada Inc.

Your RMA Scholarship Committee is proud to announce that the recipient of this year's scholarship award is Jacob Pilon. Jacob had an exceptional submission and while he was the only submission in this inaugural year his accomplishments are not to be understated. Congratulations Jacob!

We encourage the membership and family to avail themselves through a submission at the next scholarship opportunity. More information will be provided at a later date on the next scholarship submissions.

Brian Costello
Scholarship Committee





Association Canadienne de la Gestion de Créances Inc.

La comité des bourses d'études L'ACGC est fier d'annoncer que le récipiendaire de la bourse de cette année est Jacob Pilon. Jacob avait une soumission exceptionnelle et bien qu'il ait été la seule soumission en cette année inaugurale, ses réalisations ne doivent pas être sous-estimées. Félicitations Jacob!

Nous encourageons les membres et la famille de L'ACGC à se prévaloir d'une soumission à la prochaine opportunité de bourse. Plus d'informations seront fournies à une date ultérieure sur les prochaines soumissions.

Brian Costello
Comité des bourses d'études

